

New arrivals

新品上市

05.06.2024

Hong Kong
香港

New Color / 新色上市

Women's High-Rise Panties (2 Pcs Set) 新仕女高腰褲 (兩件裝)

UW606

Size 尺寸	Unit Price 售價	Sales Volume 業績
M, L	HK\$835	928
LL	HK\$905	1,006



Pink & Pastel Green
粉紅 & 粉綠

Lady's Mid-Rise Panties (2 Pcs Set) 新仕女中腰褲 (兩件裝)

UW607

Size 尺寸	Unit Price 售價	Sales Volume 業績
M, L	HK\$820	911
LL	HK\$890	989



Pink & Pastel Green
粉紅 & 粉綠

Material 材質

Outer Material : Polyester 93%, Polyurethane 7%

Inner Material : Polyvinyl Chloride (NEFFUL NEORON®) 80%,
Polyester 20%

表層: 聚酯纖維93%、彈性纖維7%

裏層: 聚氯乙烯(NEFFUL 妮美龍)80%、聚酯纖維20%



UW607

UW606

- i. All images shown are for illustrative purposes only and colors may differ from actual products.
- ii. It is recommended to wash product separately to maintain elasticity and prevent color transfer of products.
- iii. Scuffing and pilling may occur through friction caused through use and washing. In these cases, lint remover is recommended.

- i. 圖片刊載之商品色澤可能與實際商品稍有出入，僅供參考，請以實品為準。
- ii. 洗滌時，浸濕的深淺色衣物可能因摩擦接觸造成相互染色，建議分開洗滌以維護纖維彈性與色澤。
- iii. 由精密技術研發而成，此獨家創新纖維或因長期使用或洗滌導致起毛球現象。若起毛球，建議以除毛球器處理。

NI50
CO-CREATING 50 YEARS
SINCE 1973

NEFFUL
INTERNATIONAL

New arrivals

新品上市

05.06.2024

Hong Kong

香港

New Color / 新色上市

Men's Boxers 新男仕四角褲

UW608

Size 尺寸	Unit Price 售價	Sales Volume 業績
M, L	HK\$795	883
LL	HK\$850	944



Wine Red / 酒紅

Men's Briefs 新男仕三角褲

UW609

Size 尺寸	Unit Price 售價	Sales Volume 業績
M, L	HK\$665	739
LL	HK\$745	828



Wine Red / 酒紅

Material 材質

Outer Material : Polyester 93%, Polyurethane 7%

Inner Material : Polyvinyl Chloride (NEFFUL NEORON®) 80%, Polyester 20%

表層：聚酯纖維93%、彈性纖維7%

裏層：聚氯乙烯 (NEFFUL 妮美龍) 80%、
聚酯纖維20%



- i. All images shown are for illustrative purposes only and colors may differ from actual products.
- ii. It is recommended to wash product separately to maintain elasticity and prevent color transfer of products.
- iii. Scuffing and pilling may occur through friction caused through use and washing. In these cases, lint remover is recommended.

- i. 圖片刊載之商品色澤可能與實際商品稍有出入，僅供參考，請以實品為準。
- ii. 洗滌時，浸濕的深淺色衣物可能因摩擦接觸造成相互染色，建議分開洗滌以維護纖維彈性與色澤。
- iii. 由精密技術研發而成，此獨家創新纖維或因長期使用或洗滌導致起毛球現象。若起毛球，建議以除毛球器處理。

NI50
CO-CREATING 50 YEARS
SINCE 1973

NEFFUL
INTERNATIONAL

New arrivals

新品上市

05.06.2024

Hong Kong
香港

Lounge T-Shirt 居家T恤

UW107

Size 尺寸	Unit Price 售價	Sales Volume 業績
M, L	HK\$1,600	1,778
LL	HK\$1,690	1,878



Pink / 粉紅

Lounge Shorts 居家短褲

UW108

Size 尺寸	Unit Price 售價	Sales Volume 業績
M, L	HK\$1,230	1,367
LL	HK\$1,320	1,467



Pink / 粉紅

Material 材質

Outer Material : Polyester 100%

Inner Material : Polyvinyl Chloride (NEFFUL NEORON®) 70%,
Polyester 30%

表層: 聚酯纖維 100%

裏層: 聚氯乙烯 (NEFFUL 妮美龍) 70%、聚酯纖維 30%



UW107

UW108

- i. All images shown are for illustrative purposes only and colors may differ from actual products.
- ii. It is recommended to wash product separately to maintain elasticity and prevent color transfer of products.
- iii. Scuffing and pilling may occur through friction caused through use and washing. In these cases, lint remover is recommended.

- i. 圖片刊載之商品色澤可能與實際商品稍有出入，僅供參考，請以實品為準。
- ii. 洗滌時，浸濕的深淺色衣物可能因摩擦接觸造成相互染色，建議分開洗滌以維護纖維彈性與色澤。
- iii. 由精密技術研發而成，此獨家創新纖維或因長期使用或洗滌導致起毛球現象。若起毛球，建議以除毛球器處理。

N50
CO-CREATING 50 YEARS
SINCE 1973

NEFFUL
INTERNATIONAL

New arrivals

新品上市

05.06.2024

Hong Kong

香港

Houndstooth Zip Jacket 千鳥紋拉鍊外套

OC070

Size 尺寸	Unit Price 售價	Sales Volume 業績
M, L	HK\$4,790	5,322
LL	HK\$4,910	5,456



Black x White / 黑色 × 白色

Material 材質

Outer Material : Polyester 50%, Acrylic 50%

Inner Material : Polyester 60%, Polyvinyl Chloride (NEFFUL NEORON®) 40%

表層：聚酯纖維50%、聚丙烯腈50%

裏層：聚酯纖維60%、聚氯乙烯 (NEFFUL 妮美龍) 40%

OC070



- i. All images shown are for illustrative purposes only and colors may differ from actual products.
- ii. It is recommended to wash product separately to maintain elasticity and prevent color transfer of products.
- iii. Scuffing and pilling may occur through friction caused through use and washing. In these cases, lint remover is recommended.

- i. 圖片刊載之商品色澤可能與實際商品稍有出入，僅供參考，請以實品為準。
- ii. 洗滌時，浸濕的深淺色衣物可能因摩擦接觸造成相互染色，建議分開洗滌以維護纖維彈性與色澤。
- iii. 由精密技術研發而成，此獨家創新纖維或因長期使用或洗滌導致起毛球現象。若起毛球，建議以除毛球器處理。

N50
CO-CREATING 50 YEARS
SINCE 1973

NEFFUL
INTERNATIONAL

New arrivals

新品上市

05.06.2024

Hong Kong

香港

Shawl 時尚披肩

AS056

Size 尺寸	Unit Price 售價	Sales Volume 業績
185cm x 72cm	HK\$1,800	2,000

 Wisteria x Gray / 藤紫 × 灰色

 Black / 黑色

Material 材質

Polyvinyl Chloride (NEFFUL NEORON®) 80%, Polyester 20%

聚氯乙烯 (NEFFUL 妮美龍) 80%、聚酯纖維 20%



- i. All images shown are for illustrative purposes only and colors may differ from actual products.
- ii. It is recommended to wash product separately to maintain elasticity and prevent color transfer of products.
- iii. Scuffing and pilling may occur through friction caused through use and washing. In these cases, lint remover is recommended.

- i. 圖片刊載之商品色澤可能與實際商品稍有出入，僅供參考，請以實品為準。
- ii. 洗滌時，浸濕的深淺色衣物可能因摩擦接觸造成相互染色，建議分開洗滌以維護纖維彈性與色澤。
- iii. 由精密技術研發而成，此獨家創新纖維或因長期使用或洗滌導致起毛球現象。若起毛球，建議以除毛球器處理。

N50
CO-CREATING 50 YEARS
SINCE 1973

NEFFUL
INTERNATIONAL

New arrivals

新品上市

05.06.2024

Hong Kong

香港

Argyle Room Socks 菱格居家襪

LS030

Size 尺寸

22cm - 24cm

Unit Price 售價

HK\$315

Sales Volume 業績

350



Dark Blue / 深藍

Material 材質

Outer Material : Cotton 85%, Nylon 11%, Polyester 2%, Polyurethane 2%

Inner Material : Polyvinyl Chloride (NEFFUL NEORON®) 90%, Nylon 9%, Polyurethane 1%

表層：棉85%、尼龍11%、聚酯纖維2%、彈性纖維2%

裏層：聚氯乙烯 (NEFFUL 妮美龍) 90%、尼龍9%、彈性纖維1%

LS030



- i. All images shown are for illustrative purposes only and colors may differ from actual products.
- ii. It is recommended to wash product separately to maintain elasticity and prevent color transfer of products.
- iii. Scuffing and pilling may occur through friction caused through use and washing. In these cases, lint remover is recommended.

- i. 圖片刊載之商品色澤可能與實際商品稍有出入，僅供參考，請以實品為準。
- ii. 洗滌時，浸濕的深淺色衣物可能因摩擦接觸造成相互染色，建議分開洗滌以維護纖維彈性與色澤。
- iii. 由精密技術研發而成，此獨家創新纖維或因長期使用或洗滌導致起毛球現象。若起毛球，建議以除毛球器處理。

N50
CO-CREATING 50 YEARS
SINCE 1973

NEFFUL
INTERNATIONAL